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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 30.08.2013 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dna Mornea Maria care a fost aleasă 

preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.214/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dna Mornea Maria:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 15 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Farcaş Ladislau, Fărcaş Bianca, Noghiţă Luminiţa, Palcău 
Ciprian, Artean Mircea, Olariu Nicoleta. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Arion Viorel şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 
 

În continuare se dă cuvântul d-nul  secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 24.07.2013 şi 19.08.2013.” 
 

Dl.  secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
24.07.2013 şi 19.08.2013. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 24.07.2013 şi 19.08.2013, au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţelor anterioare, se supun 
aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lâng ă proiectele de pe ordinea de zi primit ă, propun modificarea acesteia, 

prin introducerea dup ă  punctul 19 al ordinii de zi, a urm ătoarelor proiecte de hot ărâri:  
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1.Proiect de hotărâre privind  reglementarea circulaţiei  vehiculelor  pe  unele străzi  din   
municipiul  Hunedoara 
 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea instalării, aplicării şi modificării unor mijloace de 
semnalizare rutieră pe  unele străzi  din  municipiul  Hunedoara. 
 
3.Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţelor de traseu pentru efectuarea serviciului de  
transport public local de persoane prin curse regulate   în municipiul Hunedoara   
  
4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 49/2013 privind aprobarea 
închirierii,  prin licitaţie publică, a clădirii administrative situate în Municipiul Hunedoara, B-dul 
Libertăţii nr. 9, înscrisă în CF nr.65467, nr. cadastral 65467-C1, aflată în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, cu destinaţia de cadastru şi publicitate imobiliară. 
 

De asemenea propun retragerea punctului 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de îndrumare si coordonare a asociaţiilor de 
proprietari/locatari precum si desfăşurarea controlului financiar contabil la asociaţiile de 
proprietari/ locatari din Municipiul Hunedoara.”                                                                                                

 
 

Dna Mornea Maria:  
 „Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  

                     „ Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.”  
 
 
 
 
Dna Mornea Maria:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 



3 
 

- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ –aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
în continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Aş dori să-mi încep intervenţia spunând că este nevoie de suplimentarea fondurilor 

pentru capitolul învăţământ şi aş dori să fac un amendament privind aprobarea pe lista de investiţii 
a sumei pentru o centrală termică. Dacă centralele termice pe care le am, vor funcţiona şi anul viitor 
va însemna un consum enorm de resurse materiale. Acest consum poate fi redus printr-o investiţie. 
Centralele puse pe şcoli, au fost puse acum 15 ani cu consum mare de gaz pe instalaţii existente 
de acum 60-70 de ani şi într-adevăr consumurile sunt mari.  

Există o lege a eficienţei energetice, în care toate unităţile administraţiei publice trebuie 
să intervină în privinţa eficienţei energetice. Aici se înţelege tot, de la centrale termice până la 
anvelopare, dar un prim pas este să ocolim acele centrale şi să scoatem din uz acele centrale 
termice care sunt mari consumatoare de gaz metan, în condiţiile în care preţul la gaz metan urcă 
permanent. Din păcate, pentru că ştiu că situaţia financiară nu este roz, dar conform legii tot ce 
înseamnă bani pentru investiţii vin de la primării, nu din altă parte. 

Propun amendament, aprobarea unei sume de 60.000 lei pentru o centrală termică, 
este partea minimală pentru a încerca să supravieţuiesc iarna viitoare şi să reduc consumul de gaz 
cu cel puţin un sfert.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Vreau să mai fac o menţiune, fiind în consiliul de administraţie la liceu, să ştiţi că la 

liceu este tăiat gazul şi copii vor intra în iarnă fără gaz, pentru că nu sunt bani 4miliarde lei. În loc să 
luăm o centrală care costă vre-o 3-4 miliarde, se face un compromis se va lua o centrală de 60.000 
lei cu tot cu montaj, ca să încălzească, măcar să amorţească puţin caloriferele. Aş vrea să treacă, 
suntem puţini consilieri, este o problemă importantă a 1200 de elevi şi 73 de profesori. Vă 
mulţumesc.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Pentru că această problemă persistă de mult timp, înaintea şedinţei cu 5 minute am 

discutat cu compartimentul economic această problemă, vom găsi resursele financiare printr-o nouă 
rectificare care va avea loc luna viitoare, sau vom renunţa chiar la un obiectiv din lista de investiţii, 
pentru că aşa cum se ştie, ca să poţi să faci un amendament să ceri nişte bani din lista de investiţii, 
automat trebuie să spui de unde iei. Ca să nu existe această discuţie azi şi dispută pe obiectivele 
de investiţii, vom face rectificarea din sumele pe care le vom primi, după ce vom achita arieratele. 
Această centrală va fi cu prioritate cuprinsă.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Mai există o posibilitate. La Eco Sid, sunt două centrale care sunt scoase din uz şi le 

putem folosi, una e pe lemne cealaltă e pe gaz.” 
 
Dna Takacs Aranka : 
„Participăm de mult timp la şedinţele de la liceu şi dl. Voinia timp de un an de zile în 

fiecare şedinţă a adus în discuţie această problemă, cum că copii ar putea să rămână fără gaz şi 
fără căldură. Vreau să susţineţi, şi dl. viceprimar dacă aţi spus aşa, o să urmărim cu atenţie luna 
următoare chiar să se înfăptuiască această rectificare de buget pentru căci  mai este o lună 
jumătate maxim două de vreme suportabilă, şi o să sufere copiii de frig.” 



4 
 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Din punct de vedere legal, până nu ai sumele, amendamentul nu poate fi supus la vot. 

Până în 15 septembrie, după câte ştiu eu, va fi rectificarea de buget.  Atunci se poate propune.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Problema se agravează o dată cu  venirea vremii nefavorabile, o dată cu venirea lunii 

octombrie…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„…am înţeles, dar amendamentul trebuie să spună şi de unde luăm banii…” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Bine, aştept următoarea rectificare, şi îmi retrag amendamentul.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Acum, nu se poate?” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Am explicat mai devreme, se poate la următoarea rectificare, nu va fi amendament, va 

fi cuprins în proiectul de hotărâre. Este un interes comun, un interes al liceului, cunoaştem 
problema, se va rezolva.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.217/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).   Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al 
instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiucare prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ –aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.218/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).   Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.219/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 
20.000 lei în vederea participării Formaţiei de Dansuri Populare a Ansamblului Folcloric „Haţegana” 
al Casei de Cultură din municipiul Hunedoara la „Festivalul Internaţional de Folclor” din Sarimsakli – 
Turcia, eveniment care se va desfăşura în perioada 18 – 28 septembrie 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- dnei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.220/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  Documentului de Poziţie (DP) 
privind modul de implementare a Proiectului „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor în 
Judeţul Hunedoara”. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Eu zic că este un punct foarte important, datorită faptului că nu am avut timp, a fost 

timpul extrem de scurt de când am primit materialele şi până acum, ar fi bine să-l mai studiem puţin 
împreună. Fac propunerea de amânare a proiectului de 15-20 de zile.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Dl. Crişan, nu putem să amânăm, pentru că este vorba de un proiect european şi 

dacă noi ne opunem, pierde Consiliul Judeţean banii, oricum suntem în întârziere.” 
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Dna Aldea Ana Maria : 
„De unde vin banii aceştia?” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Dacă Deva a amânat, haide-ţi să-l mai lăsăm o săptămână sau două, pentru că nu 

este extraordinar…. acum, mâine dimineaţă trebuie să fie gata, repet încă o dată este un proiect 
extrem de important gestionarea deşeurilor care vor fi la Bârcea, tot judeţul va duce deşeuri la 
Bârcea şi consider că şi noi suntem o parte integrantă din cele 3 oraşe mari: Hunedoara, Deva şi 
Petroşani. Nu mi se pare normal să luăm o decizie pripită. 

Creşterea preţurilor, care de fapt şi eu am fost împotriva creşterii preţurilor, preţurile 
cresc la persoane fizice cu 90% şi la persoane juridice cu 43%. Nu am spus să nu crească, pentru 
că este o investiţie şi mi se pare normal să crească, dar haideţi să-l mai studiem puţin,…. se uită 
lumea la noi şi dacă se uită la televizor se vede că votăm cam automat. 

 Eu o să mă abţin, mi se pare normal să facem o şedinţă extraordinară şi să fie cuprins 
încă o dată acest punct.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Aceeaşi discuţie ca şi acum câteva săptămâni. Legea nr. 215/2001, prevede clar cine 

poate retrage de pe ordinea de zi şi ce modificări se pot face în ordinea de zi, dar înainte de intrarea 
şi aprobarea ordinii de zi. Propunerea dvs. nu poate fi supusă la vot deoarece nu îndeplineşte 
condiţiile legale.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Eu nu am spus să se retragă. Mi se pare normal, pentru mine ca şi cetăţean şi 

consilier, pentru că am votat împotriva creşterii preţurilor, să mai analizăm încă o dată acest punct. 
Să venim şi noi cei din Hunedoara cu o propunere bună, asta am vrut să spun.” 

 
Dna Mornea Maria : 
„Am aceeaşi părere ca şi dl. Crişan, proiectul nu se poate aproba în faza asta, pentru 

că în primul rând aprobăm acest proiect, care prevede nişte sume, nişte surse de finanţare, care 
clar nu sunt stabilite de unde vor fi luate, pentru anul acesta este vorba de vreo 20.000 de euro, dar 
în total pentru Hunedoara este vorba de peste 319.000 de euro consiliul local, în afară de faptul 
majorării tarifelor pentru colectarea gunoiului pentru persoane fizice şi juridice. Pentru că nu este 
menţionată sursa de finanţare, şi ca să găsim această modalitate de finanţare, de unde vom scoate 
banii, pentru că în rectificarea de buget nu avem nici un fel de prevedere prin care să se stabilească 
că vom avea aceşti bani. 

 Este un document de poziţie, dar nu am găsit bani pentru centrală. Şi eu susţin că 
putem să repunem pe ordinea de zi, după ce vom analiza aceste aspecte, inclusiv partea financiară 
să fie prezentată în nota de fundamentare, de unde vom scoate aceşti bani. În nota de 
fundamentare nu este prevăzut de unde vom scoate aceşti bani.  

Sigur că sunt fonduri europene, sigur că este necesar acest proiect, şi este necesar să 
facem această investiţie, să participăm la această investiţie. Din câte am văzut în proiect, Deva are 
locuitori mai puţini, are participarea mai mare la A.D.I., decât noi.  

Problema e să nu fie la fel ca şi cu apa, pentru că ştiţi destul de bine că noi nu contăm 
în stabilirea tarifelor la apă. În proiect se spune că se pot negocia nişte aspecte, de aceea asta este 
şi propunerea mea, să amânăm….” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„…dar nu se poate…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Este o investiţie majoră pentru întreg judeţul Hunedoara de 70 milioane de euro, nu 

se cere decât un punct de vedere, privind documentul de poziţie.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…dacă la Deva s-a amânat, nu ne daţi nici măcar şansa să ne mai lăsaţi 10 zile ca să 

studiem mai bine….” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„….stabilim pentru toţi oamenii din Hunedoara….explicaţi-ne nişte amănunte, se 

dublează preţurile…..” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…unde aţi văzut?...” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna Mornea Maria : 
„…la pag. 26, uitaţi-vă la tarife, pentru persoane fizice… 
Pentru rezidenţi de la 193 la 291, pentru persoanele juridice de la 214 la 291, la 

persoanele fizice, gospodării urbane/ persoană de la 6,96 la 11,35, deci s-au dublat preţurile. 
Tarifele sunt aferente aplicării de finanţare în funcţie de valoarea investiţiilor, acestea pot suferii 
modificări. 

Tarifele, la pag. 10, şi taxele…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„…dna preşedinte, aveţi altă propunere?” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…nu am altă propunere, spun că aceasta se poate discuta, pentru că în acordul 

acesta, dl. primar, în documentul de poziţie se spune că se pot negocia nişte aspecte. În momentul 
în care aceste aspecte se pot  negocia, propunerea mea este, ca să vedem punctele  care se pot 
negocia, pentru binele municipiului. Asta este problema, pentru că clar trebuie să facem investiţia.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…nimeni nu a specificat că nu vrem, nimeni nu a specificat că suntem împotrivă, am 

spus să ne mai lăsaţi 10 zile.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Dl. Crişan, data trecută când te-ai opus  creşterii tarifului, de atunci încoace nu se mai 

ridică gunoiul.” 
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Dna Aldea Ana Maria:  
„….foarte rău că nu se mai ridică…” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Dacă ei sunt încă în termenul de legalitate al contractului, penalizaţi-ii, daţi-le 

amenzi.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…chemaţi pe şefa de la gunoi, să vedem cum îşi permite să nu ridice gunoiul, care 

sunt motivele?….” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  

                      „…. dar banii îi încasează de la oameni….” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan :  
„Vreau să întreb direcţia tehnică, să ne exemplifice ce înseamnă o amânare a acestui 

proiect? S-au un vot împotrivă, ce amendament se poate aduce, că despre asta este vorba.” 
 
Dl. Poanta Marinel : 
„Trebuie să cerem părerea A.D.I.-ului….” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan :  
„Cine reprezintă din partea primăriei, cine este membru în A.D.I.?” 
 
Dl. Poanta Marinel : 
„Dl. director tehnic, Demeter.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan :  
„ Atunci vă rog să ne spuneţi de ce este necesar acest proiect şi dacă el poate fi 

îmbunătăţit prin amendamente, dacă putem să facem amendament, de exemplu să scădem preţul 
gunoiului în anul 2040…la finalitate.” 

 
Dl. director tehnic Demeter : 
„Nu am participat la şedinţa A.D.I.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan :  
„…şi de unde am primit acest proiect?” 
 
Dl. director tehnic Demeter : 
„Prin corespondenţă de la A.D.I.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan :  
„…are un termen pentru a fi votat?”  
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dna Mornea Maria : 
„Este un O.N.G., acesta este regimul juridic, cu director, participă de drept în consiliul 

de administraţie un reprezentant al primăriei….” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Vreau să vă atrag atenţia că acest proiect este în întârziere cu cel puţin un an de zile, 

valoarea lui este de 70 milioane de euro, dacă noi ne opunem şi votăm împotrivă, practic votăm 
împotriva absorbirii a 70 milioane de euro. Dacă avem altă soluţie să facem o altă groapă de gunoi, 
e foarte bine, daţi-ne soluţia.” 

 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 

                     „Corect. dl. primar, de la 365 de zile la 15 zile, sunt exact 6%....” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
                     „…dl. Crişan nu există soluţia amânării…” 
 

Dna Aldea Ana Maria:  
                      „….dar nu putem să votăm după ureche pentru oameni, cu aceste măriri de 
preţuri…..” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Mureşan Vasile : 
„Aş propune un amendament: menţinerea tarifelor la deşeuri.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „… nu merge.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Singura soluţie pentru cetăţenii din municipiul Hunedoara. Gândiţi-vă că mergem în 

oraş  şi le spunem am votat mărirea preţului la gunoi, nu ne-am putut opune măririi preţului la apă, 
cum vor reacţiona cetăţenii? Permanent doar ridicări…” 

 
Dna Aldea Ana Maria:  
 „..şi ei nu mai au locuri de muncă, ce să le dea la copii de mâncare şi vai de ei…” 
 
Dl. Mureşan Vasile : 
„…este un pas înainte, şi sunt aspecte care se negociază.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…deci modificarea proiectului cu amendament, dar nu la hotărâre, în hotărâre nu 

există, aceasta este problema. Problema este că noi aprobăm prin hotărâre acest document de 
poziţie care cuprinde anumite aspecte. În momentul în care am aprobat proiectul, nu există că 
modifică în plus sau în minus….” 
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Dna Aldea Ana Maria:  

                  „…. plus că acolo sunt trecute cu vre-o 19.000 de persoane în plus, 70.000 de 
persoane, ceea ce e foarte mult.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „Păi atâţia sunt…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
 „….cum sunt atâţia? La ultimul referendum am fost 50.000…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Referendumul e ceva, recensământul e altceva…la populaţia stabilă se referă 

recensământul şi este de 57.000 şi ceva, cu cei care au reşedinţă plus cetăţenii români cu domiciliul 
în străinătate, care se iau în calcul la evidenţa persoanelor.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Vreau să întreb dacă în cadrul acestui proiect, groapa de gunoi de la Hunedoara va fi 

ecologizată de către Consiliul Judeţean?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „Sunt cuprinse 2 milioane de euro…” 
 
Dna Mornea Maria:  
 „…am un amendament. La art. 1: se amână aprobarea documentului de poziţie 

pentru şedinţa extraordinară viitoare.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Un astfel de amendament nu este legal.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Atunci haideţi să votăm, dna preşedintă….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Soluţia, v-a dat-o dl. consilier Rusu, dacă aţi fost atenţi.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Haideţi să votăm pe articole…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „Dacă votaţi împotrivă, vă rog să v-o asumaţi, deci 70 de milioane de euro nu mai vin. 

Eu ca primar susţin proiectul Consiliului Judeţean şi voi votaţi împotrivă….” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…nu votăm împotrivă….” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
 „….haideţi să discutăm, să ne punem de acord, explicaţi-ne…” 
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Dna Mornea Maria:  
 „…dl. consilieri am făcut amendament, la art. 1  se amână aprobarea documentului de 

poziţie…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dna consilier, amendamentele se supun în ordinea propunerii lor, iar amendamentul 

dvs. nu este legal…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
 „….deci suntem puşi în situaţia obligativităţii votului, s-au cum?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Exact ce v-a spus dl. consilier Rusu…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
 „…dar să ni se explice cu creşterea tarifelor…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Dar ce nu este în regulă? „ 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
 „Creşterea tarifelor… şi de unde facem rost de bani, de 319.000 de euro. Nu ni se 

răspunde la întrebarea asta.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 

                     „Dl. secretar, este legal să amânăm?” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
                      „Nu. A treia oară vă spun, fără cuvântul amânat .” 
 

Dna Mornea Maria:  
                     „Amendamentul dl. consilier Mureşan… am spus că pe articole nu este aşa ceva…” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
                      „Dna preşedinte, permiteţi-mi un lucru. Suntem consilieri, pentru Dumnezeu, avem 
posibilitatea ca prin ridicarea mâinii „pentru” sau „împotrivă”, indirect să produceţi o amânare. 
Pentru ce mai batem apa în piuă, când aveţi această posibilitate legală. Nu mai supuneţi la vot 
amendamente care sunt în afara cadrului legal. Haideţi să trecem la votarea articolelor.” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Sunt 3 procedee: vot pentru, vot împotrivă şi vot abţinere…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 

                 „…da, şi atunci vom decide, ce este aşa de greu?” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
                      „Dna consilier Mornea şi dl. consilier Mureşan, vă mai menţineţi amendamentele?” 
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Dl. Mureşan Vasile : 
„Îmi retrag amendamentul.” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Şi eu mi-l retrag.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 8 voturi „pentru” (Bobouţanu Dan, Voinia Claudiu, Takacs 

Aranka, Mureşan Vasile, Mărginean Alexandru, Muzsic Robert, Aldea Ana Maria, Mornea Maria) 
Şi 7 voturi „abţinere” (Magaon Jane, Rusu Constantin, Costa Mircea, Bucaleţ Marian, 

Radu Carollina, Crişan Ovidiu, Cazan Florian)  
Art.1 întruneşte 6 voturi „pentru” (Bobouţanu Dan, Takacs Aranka, Mureşan Vasile, 

Mărginean Alexandru, Muzsic Robert, Aldea Ana Maria).  
 Şi 9 voturi „abţinere” (Voinia Claudiu, Magaon Jane, Rusu Constantin, Costa Mircea, 

Bucaleţ Marian, Radu Carollina, Mornea Maria, Crişan Ovidiu, Cazan Florian)  
Întrucât art.1 nu a întrunit cvorumul necesar, nu s e poate trece la votarea 

urm ătoarelor articole şi nici la votarea hot ărârii pe ansamblu. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre privind  aprobarea Metodologiei de autorizare, avizare, 
coordonare şi execuţie a lucrărilor la reţelele tehnico – edilitare de pe raza administrativ - teritorială 
a Municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.221/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind completarea Inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare.  
              -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 



13 
 

Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.222/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr.176/2013 privind 
aprobarea vânzării, prin licitaţie publică cu strigare, a imobilului compus din clădire P+1E, 2 magazii, 
atelier, garaj şi depozit, precum şi terenul aferent în suprafaţă de 1988,0 mp, situate în  municipiul 
Hunedoara, p-ţa Libertăţii nr. 24, înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 62960, nr. cadastrale 62690, 
62690-C1, 62690-C2, 62690-C3, 62690-C4, 62690-C5, 62690-C6, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Ce rugăminte aş avea, mereu întâmpinăm cam aceleaşi probleme, nu ni se dă 

hotărârea consiliului local nr.176/2013. Ni se dă o adresă pe Libertăţii, parter plus etaj, suprafaţa şi 
nr. cadastral. Rugămintea mea este să se dea adresa complectă, ca să ştim exact şi la articole 
când se fac, să fie mai clare, pentru că nu prea se înţelege. A doua problemă, să vedem unde sunt 
modificările, mai concret. De aici nu prea rezultă concret modificările. Deci rugămintea este ca 
dresa să se dea exact, locaţie, stradă, nr., pentru că nr. cadastrale. 

Pentru noi consilierii, în momentul când aprobăm, eu nu ştiu ce înseamnă nr. 
cadastral…în momentul în care votez să ştiu exact ce votez.” 

 
Dna Rusu Violeta : 
„Vroiam să precizez adresa, este pe Piaţa Libertăţii, nr. 24, scrie şi în hotărâre, este 

vorba de fostul ACT, sunt nişte dărăpănături acolo, un adevărat focar de infecţie. Dacă vreţi vă aduc 
şi fotografiile…” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
„Nu, ştim ce este acolo.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„…vine art. 1 aprobă licitaţia prin vânzare publică…asta am mai aprobat o dată…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dl. consilier, în nota de fundamentare şi în raportul compartimentului de specialitate, 

se spune clar că dintr-o eroare materială au fost greşite nr. cadastrale. De aceea reluăm, ca să fie 
corect, pentru că altfel nu ne primeşte la Cartea Funciară.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.223/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul:  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate situate 
în municipiul Hunedoara. 

            -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.224/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Eliberării, nr. 3, bl. 8, sc. B, ap. 44, demisol. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 
în continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl Costa Mircea : 
„Având în vedere că această locuinţă se află într-o zonă mai bună a oraşului, aş dori 

să fac un amendament care să crească preţul, pentru că preţul stabilit de către expertul autorizat nu 
este cel real.  12.000 de lei nu este preţul real. Făcând o analiză a pieţei reale, acesta nu este preţul 
corect. Aş vrea să fac un amendament la art.1: aprobă vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Eliberării, nr. 3, bl. 8, sc. B, ap. 44, demisol, dnei Grozav Rusalina, 
actualul chiriaş al locuinţei, conform contractului  nr. 110/01.02.2013, la preţul de 20.000 lei.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„La care se adaugă şi datoria către asociaţie.” 
 
Dl Costa Mircea : 
„Art. 4 rămâne neschimbat, datoria la Asociaţia de proprietari nr.20 in suma de 780 lei 

si penalităţi in suma de 3231.38 lei va fi preluata de cumpărător.” 
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Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Am o întrebare pentru cel care a făcut proiectul de hotărâre. Să ni se spună cum sunt 

stabilite aceste preţuri, cum se face evaluarea şi de către cine?” 
 
Dl. Lasl ău Militon : 
„Evaluarea se face de către un expert autorizat.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Acest evaluator are contract cu primăria? Cum a dobândit acest contract?” 
 
Dl. Lasl ău Militon : 
„Prin atribuire.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Selecţie de ofertă.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…..care se face la începutul anului?” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Să fim atenţi, pentru că aceşti oameni sunt deosebiţi de săraci. Nici nu vă puteţi 

imagina. Nu putem să-i ţinem în stradă pe oamenii aceştia.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…de un an de zile de când există cererea femeii…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„…este un caz deosebit de grav, şi nu e singurul, sunt foarte multe de genul acesta.” 
 
Dl Bucale ţ Marian : 
„Dacă un consilier a ridicat o problemă, cineva din partea primăriei, trebuia să explice, 

ceea ce spunea domnişoara…” 
 
Dl. Lasl ău Militon : 
„…da, lucrurile sunt aşa cum spunea dna consilier….” 
 
Dl Bucale ţ Marian : 
„…să ne spună că este la subsol, că sunt săraci…un lucru trebuie argumentat.” 
 
Dl. Lasl ău Militon : 
„…în afară de ce a spus dna consilier, pot să vă spun că avem 4 cazuri în care avem 

evaluarea făcută şi….” 
 
Dl Bucale ţ Marian : 
„…dar nu e vorba de evaluare, explicaţi la dl. consilier că nu are valoarea pe care o 

spune dânsul, are valoarea pe care aţi stabilit-o, pentru că….” 
 
Dl. Lasl ău Militon : 
„…eu nu pot să spun valoarea, pentru că nu sunt evaluator…” 
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Dl Bucale ţ Marian : 
„Dvs., nu vă supăraţi, sunteţi reprezentantul primăriei şi trebuie să daţi lămuriri, acel 

evaluator a făcut un raport, dumneata trebuie să visezi acel raport……” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Ştiţi că până în decembrie 2011, sper să nu greşesc, aceste locuinţe se vindeau pe 

preţul vechi, aşa cum le-am cumpărat şi noi o dată în anii ’90, la preţul unui televizor, erau 3.000 de 
lei. În consiliul local trecut multe dintre ele s-au vândut aşa. Se modifică legea, şi spune legea că 
aceste locuinţe se vor vinde la preţul pieţei. În acel moment primăria Hunedoara a fost pusă în faţa 
faptului împlinit, adică trebuie să ia un evaluator, pentru că nu are dreptul să facă evaluare. Aşa 
apar aceste evaluări.  

Sunt cazuri sociale, uitaţi-vă, vorbim de un demisol, asta nu înseamnă că nu putem 
lua în discuţie amendamentul dl. consilier Costa, şi este normal să luăm orice amendament. Ca să 
vă facem o informare, sunt cazuri sociale, observaţi şi ce datori sunt, şi aceşti chiriaşi sunt daţi în 
judecată de către asociaţiile de proprietari pentru că nu reuşesc să plătească taxele comune, dar 
mai precis se îndreaptă împotriva noastră a primăriei care suntem proprietarii a acestor 
apartamente. Ce se poate face. Noi pierdem procesul, pentru că ei sunt chiriaşii şi nu reuşesc să 
plătească, îi dăm afară în stradă. Ştim cu toţii că în ultimii 20 de ani nu s-a construit nimic în 
Hunedoara, ca să putem să le punem la dispoziţie, nu celor pe care îi dăm afară ca rău platnici, ci 
celor care ar dori o locuinţă. S-a găsit această modalitate, pe dreptul de preemţiune de a o 
cumpăra. Ei au făcut cereri asumând-uşi şi plata chiriei integrale către proprietari, adică către 
primărie, cât şi plata taxelor comune. Asta e singura soluţie. Asta nu înseamnă cu nu putem pune în 
discuţie orice amendament.” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
„Cum vor plăti oare dânşii această locuinţă dacă nu au bani să plătească taxele 

comune?” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Ştiţi ce se va întâmpla? Un profitor va da acei bani proprietarului, cumpără cu bani 

puţini şi fac un contract de vânzare-cumpărare pe numele respectivului.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Era exact întrebarea pe care vroiam să o pun şi eu. Dacă nu au bani să îşi plătească 

întreţinerea de unde Dumnezeu să scoată bani ca să plătească locuinţa? Vor plăti eşalonat?” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Da, se va plăti eşalonat, pe 5 ani de zile.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dacă nu plătesc o rată, ce facem? Ipoteca legală. Şi în cazul ipotecii, preluăm cu tot 

cu datorii…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
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Dna Takacs Aranka : 
„Problema pe care a spus-o dl. Voinia, m-am confruntat şi eu, de aceea am cerut o 

hârtie ca să ni se arate, cel puţin pe mandatul nostru, câte apartamente s-au vândut, la ce preţ şi 
câte au ajuns pe mâna altora. Nici un apartament nu a ajuns în mâna altora. Fiecare proprietar care 
a cumpărat, locuieşte şi în momentul de faţă în ele.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Cu siguranţă ceea ce spuneţi dvs., aţi semnalat bine, există un caz în mandatul trecut 

pe care l-am supus atenţiei fondului locativ, vom face o plângere la parchet, pentru că s-a întâmplat 
un astfel de caz şi la momentul respectiv vom face publice numele. Dar vă asigur că este posibil să 
se mai întâmple, să fie cineva care doreşte să cumpere un drept de proprietate, dl. Rusu dvs. 
cunoaşteţi foarte bine legea şi dacă greşesc să-mi spuneţi. Poate să-şi cumpere locuinţa şi peste 2 
ani de zile, după ce şi-o amenajează, să o vândă, corect?” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dl. viceprimar, poate să şi-o vândă a doua zi, pentru că dreptul de proprietate printre 

atributele pe care le are, cuprinde dreptul de dispoziţie, nu poţi să-mi îngrădeşti dreptul de dispoziţie 
din moment ce sunt proprietar, pot să îl vând mâine. Putem să facem câte plângeri vrem la Parchet, 
vă spun soluţia de pe acum, este neînceperea urmăririi penale. Nu avem ce să le facem, el este 
proprietar. Problema se pune, în momentul când facem contractul de vânzare-cumpărare, putem 
potrivit codului civil, să le punem interdicţii de înstrăinare.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Exact. Este un amendament care chiar vine în ajutor.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Vreau să vă mai spun ceva. Apropo de preţ, gândiţi-vă că în legea 61/1990 în temeiul 

căreia s-au vândut  locuinţele din fondul de stat, de fapt a reglementat o problemă de identitate, 
statul român a fost pur şi simplu un hoţ la faza aceea. Acele apartamente erau amortizate integral. 
Acele apartamente trebuiau transmise în proprietate chiriaşilor cu titlu gratuit, în momentul în care el 
a vândut acele imobile, statul român nu ţi-a reparat ţevile, acoperişul, subsolul, ţi le-a dat în stare de 
degradare.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Exact, acesta este aspectul, şi mai este unul. Vreau să vă completez. Gândiţi-vă că a 

doua zi vrea să îl vândă. Dar unde se va muta amărâtul acela? Va veni din nou la audienţă, dar 
conform legii trebuie să dea o declaraţie notarială că nu a mai deţinut o altă locaţie din fondul de 
stat, şi nu mai are dreptul să primească un alt apartament.” 

 
Dl. Costa Mircea:  
„Îmi retrag amendamentul.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.225/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.151/2013 privind repartizarea unor locuinţe cu chirie din fondul locativ de 
stat, situate în municipiul Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.226/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
A părăsit   sala de şedinţă dl consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 14 în momentul de faţă. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale situate în 
municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-nei Takacs Aranka care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.227/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
A părăsit   sala de şedinţă dna consilier Aldea Ana Maria, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 13 în momentul de faţă. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării  Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.157/2013 privind aprobarea iniţierii procedurii în 
vederea încheierii unui contract subsecvent în baza acordului - cadru de lucrări nr.26489/81/2010 
având ca scop "lucrări de extindere reţea de alimentare cu apă şi canalizare, instalaţii de pompare 
şi reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara (proiectare - SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC + 
execuţie)" şi a  Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.221/2011 privind aprobarea 
încheierii Contractului Subsecvent nr.2 al Acordului Cadru nr.26489/81/11.06.2010 prin modalitatea 
"credit - furnizor" pentru obiectivul de investiţii "Lucrări de extindere reţea de alimentare cu apă şi 
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canalizare, instalaţii de pompare şi reabilitare stradală în municipiul Hunedoara (proiectare - 
SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC + execuţie) lucrări de reabilitare reţea stradală.    
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-nei Takacs Aranka care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.228/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în   sala de şedinţă dna consilier Aldea Ana Maria, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 14 în momentul de faţă. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr.1121/2005, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. Traian Vuia, aflat în 
domeniul privat al Municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-nei Takacs Aranka care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.229/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a 
imobilului  clădire PT 7C înscris în CF nr.66024, nr. Cadastral 946-C1 proprietate privată  a 
municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-nei Takacs Aranka care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
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Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

 
                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea  imobilului  clădire PT 7C înscris în CF nr.66024, nr. 
Cadastral 946-C1 proprietate privată  a municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 14 voturi “pentru” 
Hărănguş Angela – consilier Birou Impozite şi taxe locale – membru 14 voturi “pentru” 
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 14 voturi “pentru” 
 Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  – membru 14 voturi “pentru”                                                   
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru 14 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
              Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
              Hărănguş Angela – consilier Birou Impozite şi taxe locale - membru; 
              Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
              Gherghina Horia – consilier Compartiment Dezvoltare Durabilă  – membru;                                                     

   Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru . 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
 Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 14 voturi “pentru”   
 Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 14 voturi   
                                                                                                                                                “pentru”   
 David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 14 voturi                                                                                                     
                                                                                                                                                “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  este următoarea: 
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      Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
 Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
 David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 

 
 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.230/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a 
imobilului încăpere din clădirea PT 7A înscris în CF nr.65816,nr. Cadastral 65816-C1 proprietate 
privată  a municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-nei Takacs Aranka care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Magaon Jane:  
 „ Am dat un aviz favorabil cu amendament, care, în urma şedinţei de comisie, comisia s-

a deplasat la faţa locului şi am constatat că sunt nişte nereguli. Ce mă deranjează. Mă deranjează 
această comisie de evaluare, nu ştiu cine este domnul, nu ştiu cine este societatea, dar consider 
că, ori îşi bate joc de consilieri, ori îşi bate joc de firmă. Ce mă mai deranjează. Mă deranjează că 
mai apar şi nişte semnături acolo, şi eu zic totuşi că suntem puşi într-o situaţie în care trebuie să 
apărăm Primăria municipiului Hunedoara. Nu este posibil ca la punctul 16 am aprobat pe o 
suprafaţă de 79 de metri pătraţi un preţ de aproximativ 200 de euro pe metru pătrat, iar acum, la 
punctul următor, aceeaşi clădire, numai este parte integrală un pic, să aprobăm cu 6 euro metru 
pătrat. Eu rog Primăria, rog orice firmă care face evaluări, să-mi dea şi mie cu 20 de euro pământ în 
municipiul Hunedoara cu toate utilităţile, apă, canal, gaz, curent, şi cumpăr şi eu, că la acest preţ, 
nici utilităţile nu sunt plătite. Am fost în urma deplasării la faţa locului, v-am spus, în comisie am 
cerut un amendament, da, când ne-am deplasat la faţa locului am constatat cu totul altceva. Acea 
clădire nu se poate vinde sub 100 de euro metrul pătrat. Ar fi păcat să ne batem joc de Primărie, şi 
rog să se verifice această firmă Nevar care fac evaluările, şi care încearcă să îşi bată joc de 
Primărie şi de Consiliu. Nu se poate să evalueze la 6 euro metrul pătrat numai terenul. Nu există în 
Hunedoara teren sub 20 de euro metrul pătrat.”              
 

Dna. Rusu Violeta:  
 „Domnule consilier, se vinde construcţia, nu terenul. Deci nu faceţi confuzii. Se vinde 

construcţia stric, care construcţie a fost evaluată ca şi materiale de construcţii.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Propun în continuare ca această clădire să se vândă la 100 de euro metrul pătrat.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Sau la 200.” 
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Dl. primar Viorel Arion:  
 „Domnule consilier, e vorba de Casa de Ajutor a Pensionarilor. Discuţia este veche de 

doi ani de zile, de pe vremea fostului Consiliu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Reprezentantul pensionarilor are pozele, are tot.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Nu ştiu, să înţeleg că trebuie să facem favoruri?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Da, trebuie să facem favoruri pensionarilor pentru că sunt mulţi în Hunedoara şi 

serviciile pe care ei le fac în municipiu, noi, ca şi Primărie, nu le putem face. Ei fac servicii, au 
cabinete stomatologice, au cabinete medicale, fac reduceri importante pentru fiecare care participă 
acolo. E vorba despre 11.000 mii de membri.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Doamna preşedinte, am o propunere. Este reprezentantul pensionarilor aici, are tableta 

cu pozele la acea parte a clădiri care se vinde. Dacă doriţi să-i daţi cuvântul să justifice. Domnule 
Sfetcu, poftiţi.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna. Takacs Aranka:  
 „Eu zic să ne uităm la poze şi să mergem mai departe. Arătaţi-ne pozele.” 

 
Dl. Sfetcu:  
 „Este vorba de spaţiul care momentan deserveşte alimentarea cu apă, este punctul 

termic 7, partea de hidrofoare, care va trebui modernizat. La această oră, dacă dumneavoastră aţi 
fost la faţa locului, această clădire este în stare avansată de degradare. Nu a degradat-o C.A.R.-ul 
pensionarilor sau altcineva. Structura de rezistenţă este dusă de tot, vă rog să consultaţi. Nu am 
venit să vă spun poveşti aici. În afară de asta, dumneavoastră veţi face nişte lucrări prin care va 
trebui reabilitată această staţie de hidrofoare.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
 „Noi am văzut-o în exterior, pentru că era închisă.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Să ne daţi şi nouă pozele acelea să le vedem.” 
 
Dl. Sfetcu:  
 „Toate o să vi le dau, şi o să vă dau şi un c.d. În afară de asta, tabloul de comandă 

pentru staţia de hidrofoare va trebui montat. Dumneavoastră, dacă nu aţi ştiut, noi vă comunicăm 
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acum, am făcut o adresă prin care noi vom muta acest tablou. În afară de asta, clădirea aceea 
trebuie sterilizată. Ştiţi ce înseamnă aceasta?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Domnule Sfetcu, nu mai puneţi întrebări.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dna. Mornea Maria:  
 „V-aţi lămurit domnilor consilieri?”  

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Da, şi trebuie remarcat că este un focar de infecţie pe care cetăţenii îl semnalează la 

fiecare audienţă, cerându-ne să intervenim şi să facem ceva.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dna. Mornea Maria:  
 „Vă mulţumim pentru prezentarea dumneavoastră. Domnilor consilieri, v-aţi lămurit? 

Supuneţi la vot amendamentul.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
 „Mi-am făcut şi eu opţiunea înainte. Sunt într-u totul de acord cu poziţia domnului 

consilier Magaon, pentru că am fost de acord înainte cu vânzarea la 79 de metri la 70 şi ceva de mii 
de lei. Acolo sunt incluse cheltuieli, inclusiv cheltuieli de 10.000 mii de lei care au făcut dânşii acolo. 
Păi dacă la 79 de metri au investit 10.0000 mii de lei, cât or fi necesar la 50 de metri? Poate puţin 
mai mult, pentru că este în stare avansată de degradare. Dar să zicem că vindem spaţiul, o clădire, 
dânşii o iau în spate de acolo. Nu-i vindeţi terenul, sau îi punem o taxă de teren de 50 de euro pe 
metrul pătrat pe lună, i-am rezolvat. Cum putem să vindem o clădire de 80 de metri cu….”    

 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Nu se poate compara.”   
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Terenul este pe statul român şi nu se poate cumpăra în acest moment.”  
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
 „Never. Dacă acolo e 200 de euro pe metru pătrat, din care se scade 25, rămâne 175 de 

euro. Nu este făcută. Asta este cu 6 euro, şi eu sunt de acord cu poziţia domnului consilier Magaon. 
Şi fac amendament. Nu 100. Dânsul nu a susţinut amendamentul.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
 „Nu-l mai susţin. O să îmi dau demisia.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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A sosit în   sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 15 în momentul de faţă. 
 

Dna. Mornea Maria:  
 „Spuneţi amendamentul.”  
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
 „Nu mai fac amendament.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dna. Mornea Maria:  
 „Domnule consilier Magaon, amendamentul.”  
 
Dl. Magaon Jane:  
 „L-am retras.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
 „Şi nu am convingerea că sunt 51 de metri pătraţi, că nu am putut să intrăm într-adevăr 

acolo, deşi mie îmi pare mai mare decât acela de 80.”   
 
Dna. Mornea Maria:  
 „Depuneţi amendament domnule consilier?” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
 „Nu depun, sunt împotrivă.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii întruneşte 13 voturi „pentru” şi 2 voturi ”abţinere” (Mărginean Alexandru, 
Magaon Jane). 

Întrucât titlu hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece mai depar te la votarea 
articolelor şi a hot ărârii pe ansamblu. 
 

La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit, pe termen 
limitat, a spaţiului în suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, 
camera 50, către Fundaţia Mişcarea Populară. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.231/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 170/2013 privind aprobarea înfiinţării Târgului auto în cadrul 
Serviciului Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor, aflat în subordinea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.232/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre privind  reglementarea circulaţiei  vehiculelor  pe  unele 
străzi  din  municipiul  Hunedoara 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
„La art.1, la Draxelmaier se pune problema să se semaforizeze pietonal. Acolo, cred 

că mai repede ar trebui să se întrerupă linia. Nu cred că este necesar semafor acolo, este şi trecere 
de pietoni, distanţele sunt foarte mici şi nu cred că este necesar trecere de pietoni pe Bd. Dacia, 
pentru şcoala generală nr.6 şi la Draxelmaier semaforizare, vor încurca mult circulaţia.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„ La Draxelmaier, dânşii vor suporta costurile acelui semafor.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Cealaltă hotărâre este exact ce spuneţi dvs., ştergerea liniei continue.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Dacă a cerut Draxelmaier-ul lucrul acesta, trebuie să ţinem cont şi de părerea lor, 

pentru că este o firmă destul de importantă.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.233/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).   Proiect de hotărâre privind aprobarea instalării, aplicării şi modificării unor 
mijloace de semnalizare rutieră pe  unele străzi  din  municipiul  Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Este acel raport al comisiei de sistematizare care s-a discutat săptămâna aceasta şi 

sunt toate punctele trecute aici.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Era de groază, la nici un supermarket nu se putea intra de pe partea stângă, doar 

dintr-o parte.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Aşa a fost în proiect.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Vă cred.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.234/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţelor de traseu pentru efectuarea 
serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate   în municipiul Hunedoara    
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Voinia Claudiu : 
„Aş dori să propun consiliului local introducerea  unui nou traseu, două curse, 

dimineaţa între orele 7 şi 8 şi după amiaza între ora 14 şi 15, pentru copiii care frecventează şcolile 
din municipiul Hunedoara. Să existe o cursă specială cu staţii la licee şi şcoli, care să aducă copii 
din satele aparţinătoare: Boş, Groş, Zlaşti, Răcăştie, Pestişu Mare. Este o mare problemă pentru 
părinţii acestor copii, atunci când îşi trimit copii la şcoală. Dacă vom hotărî acest traseu, o cursă 
specială, vom mulţumi foarte mulţi din părinţii care locuiesc în satele aparţinătoare. 

 Un amendament în care să introduc această cursă pentru copii.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dl. consilier, daţi-mi voie, programul, traseele au fost stabilite data trecută. Acum este 

vorba doar de licenţele pentru traseele aprobate. Direcţia tehnică să aveţi în vedere, propuneţi 
înfiinţarea unui nou traseu şi cuprinderea în programul mare, aprobat data trecută.” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Rog direcţia tehnică să facă o propunere pentru un nou traseu cu această destinaţie.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.235/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
49/2013 privind aprobarea închirierii,  prin licitaţie publică, a clădirii administrative situate în 
Municipiul Hunedoara, B-dul Libertăţii nr. 9, înscrisă în CF nr.65467, nr. cadastral 65467-C1, aflată 
în domeniul public al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia de cadastru şi publicitate imobiliară 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
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5. Muzsic Robert Eugen - membru 
            Procedând la numărarea buletinelor de vot pentru modificarea art. 3 din Hotărârea 

Consiliului Local nr. 49/2013 privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a clădirii 
administrative situate în Municipiul Hunedoara, B-dul Libertăţii nr. 9, înscrisă în CF nr.65467, nr. 
cadastral 65467-C1, aflată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia de cadastru 
şi publicitate imobiliară, în sensul înlocuirii d-lui Viorel Arion – Primar  cu dl. Poantă Marinel - 
preşedinte, precum şi a d-lui Bobouţanu Dan – Viceprimar cu dl. Aurel Raţă-Bugnariu- preşedinte 
de rezervă, a constatat următoarele: 
 
dl. Poantă Marinel – preşedinte 15 voturi “pentru” 
 
dl. Aurel Raţă-Bugnariu- preşedinte de rezervă 15 voturi “pentru” 
                                      

În urma acestor rezultate, în art. 3 din Hotărârea Consiliului Local nr. 49/2013, dl.Viorel 
Arion – Primar este înlocuit cu dl. Poantă Marinel - preşedinte, iar dl. Bobouţanu Dan – Viceprimar 
este înlocuit cu dl. Aurel Raţă-Bugnariu- preşedinte de rezervă. 
 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.236/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 23 Diverse 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 

Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „O solicitare. Toţi cei care depun rapoarte la notele de fundamentare să fie prezenţi în 

sală. Domnul consilier Magaon nu este primul care spune că la comisii anumiţi colegi din Primărie 
nu se prezintă. Să ne informăm când sunt aceste comisii, iar toţi cei care depun rapoarte să poată 
să dea explicaţii, astfel nu am fi fost, poate, într-o confuzie şi cu documentul de poziţie. Probabil că 
la documentul de poziţie ar fi trebuit intervenit nu pe hotărâre, ci pe proiectul propriu-zis, unde 
costurile aferente cofinanţării de către Consiliul Judeţean vor fi recuperate de acesta din redevenţa 
încasată de operatori conform contractului de delegare a gestiunii serviciilor, şi am fi putut completa 
printr-un amendament, costurile aferente cofinanţării să fie recuperate şi de către Primăria 
Hunedoara, dar nu ştiam dacă putem interveni pe document, şi nu pe hotărâre. Consider că este 
necesar ca de acum încolo toţi cei care depun proiecte să fie prezenţi pentru explicaţii.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Dar vin şi eu cu o rugăminte. Domnii preşedinţi de comisie să ne anunţe ziua şi ora 

când se ţin comisiile.” 
 

Dl. Muzsic Robert:  
 „Am anunţat de fiecare dată.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Nu toţi.” 
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Dna. Aldea Ana Maria:  
 „La comisia juridică este stabilită o zi, cu o zi înainte de şedinţa ordinară la ora 1430. 

Asta a rămas lege la noi.” 
  

Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Vom face o informare în scris din partea consilierilor cu orele la care vor fi comisiile.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Ziua şi ora.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
 „Dacă tot se modifică acuma şi cu semnele de circulaţie şi cu trasările în municipiu, să 

luăm în calcul să semnalizăm cumva, poate mai corespunzător, şi piramida noastră de la sensul 
giratoriu, pentru că aţi văzut că se întâmplă foarte multe accidente acolo. Nu este luminată, nu se 
vede, nu este semnalizată. Să găsim un sistem de semnalizare. Dacă tot se montează acuma, sunt 
ceva reflectorizante care se pot pune, pentru că aţi văzut, nu de mult un T.I.R. a intrat acolo, au mai 
fost accidente în sensul giratoriu. Trebuie să găsim o soluţie. Nu este costisitoare. Mulţumesc.” 

 
 

Dl. delegat s ătesc Farca ş Leontin:  
 „Domnule primar, domnilor consilieri, o rugăminte aş avea la dumneavoastră. Avem 

un pârâu care trece printr-o parte din sat, şi când vine apa mare, este un tub de scurgere, când vine 
apa mare îl blochează, iasă în stradă, şi în stradă avem o femeie care este chiar şi singură, şi intră 
la ea în curte. Dacă aţi putea să trimiteţi pe cineva din Primăriei să vedem ce s-ar putea face acolo. 
E un grătar acolo, acela se înfundă. 

A doua problemă ar mai fi, dacă vine iarna şi nu reuşim să mai schimbăm ceva la 
Căminul cultural, domnule primar, domnilor consilieri, s-ar putea ca în primăvară tavanul de la 
cămin să fie dărâmat. Dacă există posibilitate să se rezolve ceva ne-am bucura, dacă nu, cum o 
vrea Dumnezeu. Vă mulţumesc.” 
 

Dna. Mornea Maria:  
 „Am eu ceva de spus şi am terminat. Referitor la proiectul care l-am respins cu A.D.I., 

rugămintea mea este ca la următoarea şedinţă să fie din nou cuprins pe ordinea de zi, şi până la 
următoarea şedinţă domnii consilieri care au amendamente la proiect să le trimită şi să supunem 
din nou spre aprobare acest proiect.” 

 
 

Dna. Mornea Maria:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 

 
PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 30.08.2013 

 
 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2013. 

 Hotărârea nr.217/2013 se aprob ă în unanimitate. 
                   
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului centralizat al instituţiilor publice şi 
activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii al municipiului Hunedoara, pe anul 2013. 

 Hotărârea nr.218/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
3. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri pentru 
persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

 Hotărârea nr.219/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 20.000 lei în vederea 
participării Formaţiei de Dansuri Populare a Ansamblului Folcloric „Haţegana” al Casei de Cultură 
din municipiul Hunedoara la „Festivalul Internaţional de Folclor” din Sarimsakli – Turcia, eveniment 
care se va desfăşura în perioada 18 – 28 septembrie 2013. 

 Hotărârea nr.220/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Documentului de Poziţie (DP) privind modul de 
implementare a Proiectului „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor în Judeţul Hunedoara”. 

 Art.1 întruneşte 6 voturi „pentru” (Bobouţanu Dan, Takacs Aranka, Mureşan Vasile, 
Mărginean Alexandru, Muzsic Robert, Aldea Ana Maria).  

 Şi 9 voturi „abţinere” (Voinia Claudiu, Magaon Jane, Rusu Constantin, Costa Mircea, 
Bucaleţ Marian, Radu Carollina, Mornea Maria, Crişan Ovidiu, Cazan Florian)  

Întrucât art.1 nu a întrunit cvorumul necesar, nu s e poate trece la votarea 
urm ătoarelor articole şi nici la votarea hot ărârii pe ansamblu. 

 
6. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Metodologiei de autorizare, avizare, coordonare şi 
execuţie a lucrărilor la reţelele tehnico – edilitare de pe raza administrativ - teritorială a Municipiului 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.221/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
7. Proiect de hotărâre privind completarea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al 
Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare.  
                       Hotărârea nr.222/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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8. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr.176/2013 privind aprobarea vânzării, prin 
licitaţie publică cu strigare, a imobilului compus din clădire P+1E, 2 magazii, atelier, garaj şi depozit, 
precum şi terenul aferent în suprafaţă de 1988,0 mp, situate în  municipiul Hunedoara, p-ţa Libertăţii 
nr. 24, înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 62960, nr. cadastrale 62690, 62690-C1, 62690-C2, 
62690-C3, 62690-C4, 62690-C5, 62690-C6, proprietate privată a municipiului Hunedoara. 
                       Hotărârea nr.223/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
9. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate situate în municipiul 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.224/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
10.  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, 
Str. Eliberării, nr. 3, bl. 8, sc. B, ap. 44, demisol. 

 Hotărârea nr.225/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 11. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.151/2013 privind repartizarea unor locuinţe cu chirie din fondul locativ de stat, situate în 
municipiul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.226/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
12. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale situate în municipiul Hunedoara. 
              Hotărârea nr.227/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
13. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării  Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr.157/2013 privind aprobarea iniţierii procedurii în vederea încheierii unui 
contract subsecvent în baza acordului - cadru de lucrări nr.26489/81/2010 având ca scop "lucrări de 
extindere reţea de alimentare cu apă şi canalizare, instalaţii de pompare şi reabilitare stradală în 
Municipiul Hunedoara (proiectare - SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC + execuţie)" şi a  Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.221/2011 privind aprobarea încheierii Contractului 
Subsecvent nr.2 al Acordului Cadru nr.26489/81/11.06.2010 prin modalitatea "credit - furnizor" 
pentru obiectivul de investiţii "Lucrări de extindere reţea de alimentare cu apă şi canalizare, instalaţii 
de pompare şi reabilitare stradală în municipiul Hunedoara (proiectare - SF/DALI, PT, DE, CS, 
DTAC + execuţie) lucrări de reabilitare reţea stradală.    

 Hotărârea nr.228/2013 se aprob ă în unanimitate 
  

14. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de închiriere 
nr.1121/2005, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, str. Traian Vuia, aflat în domeniul privat 
al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.229/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a imobilului  clădire PT 7C 
înscris în CF nr.66024, nr. Cadastral 946-C1 proprietate privată  a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.230/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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16. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a imobilului încăpere din 
clădirea PT 7A înscris în CF nr.65816,nr. Cadastral 65816-C1 proprietate privată  a municipiului 
Hunedoara. 

Titlul hotărârii întruneşte 13 voturi „pentru” şi 2 voturi ”abţinere” (Mărginean Alexandru, 
Magaon Jane). 

Întrucât titlu hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece mai depar te la votarea 
articolelor şi a hot ărârii pe ansamblu. 
 
17. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit, pe termen limitat, a spaţiului în 
suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuşi, bl. X2, camera 50, către 
Fundaţia Mişcarea Populară. 

 Hotărârea nr.231/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
18. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 170/2013 privind aprobarea înfiinţării Târgului auto în cadrul Serviciului Public 
Administraţia Pieţelor şi Oboarelor, aflat în subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.232/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
19. Proiect de hotărâre privind  reglementarea circulaţiei  vehiculelor  pe  unele străzi  din municipiul  
Hunedoara 

 Hotărârea nr.233/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea instalării, aplicării şi modificării unor mijloace de 
semnalizare rutieră pe  unele străzi  din  municipiul  Hunedoara. 

     Hotărârea nr.234/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
21. Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţelor de traseu pentru efectuarea serviciului de  
transport public local de persoane prin curse regulate   în municipiul Hunedoara    
                       Hotărârea nr.235/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
22. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 49/2013 privind aprobarea 
închirierii,  prin licitaţie publică, a clădirii administrative situate în Municipiul Hunedoara, B-dul 
Libertăţii nr. 9, înscrisă în CF nr.65467, nr. cadastral 65467-C1, aflată în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, cu destinaţia de cadastru şi publicitate imobiliară 

 Hotărârea nr.236/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

 
23. Diverse 

 
 
 

                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


